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Abstract (en)
The joint member (5) for connecting in each case one gutter-section end of two gutter sections (1, 3) is constructed as an I-section and bent from
a single sheet-metal strip (11). One of the two flanges is formed from two edge parts (9a, 9b) of the sheet-metal strip (11), and the web (13a, 13b)
and also the other flange (15a, 15b) are formed so as to be double-walled by the central region of the sheet-metal strip (11). The joint member (5)
according to the invention is simple to manufacture and requires little transportation space; by virtue of its compact and stable design, it can even be
transported without packaging, without being bent out of shape. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Verbindungsstück (5) zum Verbinden je eines Dachrinnenendes zweier Dachrinnen (1, 3) ist als I-Profil ausgebildet und aus einem einzigen
Blechstreifen (11) gebogen. Der eine der beiden Flansche ist aus zwei Randteilen (9a, 9b) des Blechstreifens (11) und der Steg (13a, 13b)
sowie der andere Flansch (15a, 15b) doppelwandig durch den mittleren Bereich des Blechstreifens (11) gebildet. Das erfindungsgemässe
Verbindungsstück (5) lässt sich einfach herstellen und benötigt einen geringen Transportraum; es kann sogar aufgrund seiner kompakten und
stabilen Bauart ohne Verpackung, ohne verbogen zu werden, transportiert werden. <IMAGE>
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